



Anssi Taulu

Finnland/Finland

Geboren 1969 in Palokka, Finnland. Lebt und arbeitet in Hämeenlinna, Finnland. 1994 Abschluss als Bildhauer an der Kankaanpää Kunstschule, Finnland. Beteiligung an einer Vielzahl von experimentellen Kunstprojekten. Wichtige Einzelausstellungen: Galerie Sculptor, Helsinki; Galerie KONE, Hämeenlinna. 2008 "Wespen Fabriken", Umwelt Kunstprojekt, Jyväskylä, Finnland; 2009 Lohja, Finnland; 2011 Edinburgh Kunstfestival; Hämeenlinna, Finnland; 2012 London. Auszeichnungen: 2007 Preis für gute Konstruktion; 2008 Voipaala Medaille. Mitglied der Finnischen Bildhauervereinigung. Aussage des Künstlers: "Die Untersuchung unserer gemeinsamen Geschichte und die Nachverfolgung von Zeitphänomenen haben zusammen die Idee reifen lassen, dreidimensional zu arbeiten. Bildhauerei ist meine Erfahrungssyntax, meine Messskala, welche in Form von Installation erlebt werden kann. Ich verwende gerne verschiedene Recycling-Materialien wie Karton, Plexiglas und Holz. Wichtige Elemente der Arbeit sind Lichter, Schatten, Geräusche und Akustik." www.anssitaulu.com

Born 1969 in Palokka, Finland. He lives and works in Hämeenlinna, Finland. Graduated in 1994 as sculptor from Kankaanpää Art School, Finland. Been involved in a variety of experimental art projects. Major solo exhibitions: Gallery Sculptor, Helsinki; Gallery KONE, Hämeenlinna. 2008 "Wasp factories" environmental art project, Jyväskylä, Finland; 2009 Lohja, Finland; 2011 Edinburgh Art Festival; Hämeenlinna, Finland; 2012 London. Awards: 2007 Good Construction Award; 2008 Voipaala Medal. Member of the Association of Finnish Sculptors. Artist statement: "By examining our common history and by following the modern-day phenomena in combination, the idea is born that I would like to form in three dimensions. Sculpting is my way of parsing experiences and measuring scale, which can be experienced in the form of an installation. I like to use different recycled materials, cardboard, plexiglas and wood. Important elements in work are lights, shadows, sounds and acoustics." www.anssitaulu.com



Organic City, 2013, Rauminstallation: Pappkarton, Licht
Organic City, 2013, room installation: cardboard, light